
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 3. februar 2022 stillet følgende spørgsmål nr. 

384 (alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares foreløbigt. Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Torsten Gejl (ALT). 

 

Spørgsmål nr. 384:  

”Kan ministeren oplyse, hvor mange penge der er afsat til tandplejeordninger betalt 

af det offentlige de sidste 10 år?” 

 

Svar: 

Der vurderes at være behov for eksterne bidrag til brug for besvarelsen. Spørgsmålet 

besvares hurtigst muligt efter, at bidrag er modtaget. Det forventes, at spørgsmålet 

kan besvares ultimo marts. 
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